
Terms & Conditions

• Up to 20% off grocery or food orders once per month when placing the order on the Talabat app and paying with  
 your eligible Citi Mastercard Credit Card.

• 20% discount will apply once you insert code MASTERCARD in promo code field at checkout.

• Offer is only available for groceries and food orders from the Talabat app.

• The offer is only valid on the UAE Talabat app.

• This offer is valid for the following eligible Citi Mastercard credit and debit cardholders: World Elite, World,   
 Platinum, Titanium.

• Maximum discount amount per user is AED 14.

• The 20% discount can be utilized in conjunction with any other running offers on the Talabat platform (such as:  
 Restaurant or vendor offers).

• This offer is valid starting the 15th of April 2023 until the year-end and beyond.

• Standard Talabat terms and conditions apply.

• Offer is provided by Mastercard. Citibank is not liable for any loss or inconvenience incurred by the cardholder  
 due to operational / fulfilment issues or otherwise by 3rd parties.

الشروط وا�حكام

July 2024

خصم يصل إلى 20% على طلبات البقالة أو الطعام مرّة واحدة شهريًا عند الطلب من خلال تطبيق طلبات والدفع باستخدام    •
بطاقة سيتي ماستركارد الائتمانية المؤهلة.   

تطبيق خصم 20% بمجرد إدخال الرمز MASTERCARD في حقل الرمز الترويجي عند الخروج.   •

العرض متاح فقط على طلبات البقالة وطلبات الطعام من تطبيق طلبات.   •

هذا العرض ساري فقط على تطبيق طلبات ا�مارات العربية المتحدة   •

هذا العرض ساري للمؤهلين من حاملي بطاقات الخصم والائتمان سيتي ماستركارد التالية: "وورلد إليت"، "وورلد"،  •
"بلاتينيوم"، "تيتانيوم" .  

الحد ا©قصى لمبلغ الخصم لكل مستخدم قدره 14 درهمًا   •

يمكن الاستفادة من خصم 20% بالتزامن مع أي عروض أخرى على منصة طلبات (مثل: عروض المطاعم أو البائعين).    •

يسري العرض ابتداءً من ١٥ أبريل 2023 حتى نهاية السنة وما بعدها.   •

تطبق الشروط وا©حكام القياسية الخاصة بطلبات.   •

العرض مقدم من ماستركارد. سيتي بنك غير مسؤول عن أي خسارة أو إزعاج يتحمله حامل البطاقة بسبب مشكلات      •
التشغيل/الاستيفاء أو غيرها من المشكلات التي قد تحدث من قبل أطراف أخرى .  
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